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LĄDEK-ZDRÓJ.  Przez  dwa dni  odbywał  się  tutaj  I  Sudecki  Kongres  Samorządowy z  udziałem
włodarzy gmin, powiatów i województwa oraz przedstawicieli instytucji i podmiotów gospodarczych
skuszonych  tematem  obrad.  A  ten  dotyczył  sytuacji  samorządów  lokalnych  -  tak  finansowej  i
merytorycznej - w dobie borykania się z wieloma problemami natury społecznej i gospodarczej.
 

W Lądku-Zdroju konferowano o problemach trapiących region Sudetów

W toku obrad zastanawiano się  nad tym,  w jaki  sposób władze wojewódzkie,  a  już  na pewno
państwowe mogą wspomóc region Sudetów, aby podnieść jego rangę i zarazem znaczenie. Tym
bardziej, że problemów nie ubvywa.
 

Burmistrzowie Złotego Stoku Grażyna Orczyk i Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk

Zdiagnozowania aktualnej kondycji wielu dziedzin życia na wskazywanym obszarze podjęto się w
trakcie paneli dyskusyjnych. Uczynili to naukowcy, samorządowcy, leśnicy, strażacy i ekolodzy.
 

Podczas kongresu odbyły się panele tematyczne

Kongres  był  okazją  do  wymiany uwag,  wskazania  wniosków wypływających z  dotychczasowych
doświadczeń. Na ile zaowocuje konkretnymi owocami, pokaże czas.
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